
Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden i trädgården hos Anders 
Wikman i Strand 2020-07-09 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Åke Lövgren kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Ove Gill ledamot                                                                                                                                             
Anders Wikman ledamot 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2020-05-07 
     
4. Åke redogör för föreningens ekonomi som är fortsatt god. Vi har beviljats 12 000 kr av      
     Westra Wermlands Sparbank p.g.a. att våffelcafét ställdes in i år med anledning av Corona 
     pandemin. Vi har dessutom fått 3 000 kr av Eda kommun i samband med kulturresa med 
     mål i Värmslog. 

5.  Medlemsantalet är fortsatt 120 personer.  

6.  Programkommittén har haft möte 6 juli och Karin presenterar sensommarens och höstens 
     preliminära aktiviteter. Kräftskiva blir 7 augusti i Hammars Folkets Hus till en kostnad av  
     200 kr/person. Ove ordnar med underhållning. Anders W. köper färska kräftor. 
     20 augusti blir det bilrebusjakt med max 3 personer/bil. Varje person betalar 20 kr. Vi  
     målet serveras grillat. Christina ordnar med mat och priser. 
     Vidare besöker vi Hasses biodling 3 september och 1 oktober blir det bildvisning av  
     Tommy Johansson i Kyrkans Hus. För aktivitet i november undersöker Karin om man  
     kan ha någon underhållning via nätet med förtäring. 
     Året avslutas med jultallrik på Folkets Hus i Charlottenberg 12 december. Julbord kan ej  
     serveras p.g.a. Coronapandemin. 
     Vi måste se till att alla medlemmar får kännedom om våra program samt övrigt såsom  
     sommarhälsningen. Vi har c:a 25 personer som saknar e-mail och till dessa får vi skicka  
     per post eller dela ut. 

7.  Boulen fortsätter tills vidare med spel på tisdagar och fredagar. Åke kontaktar Anita  
      Höglund angående spel i Helgeboda.  
      Inomhusspel kan troligtvis inte bli aktuellt i pelargonegången till hösten och vintern.  
      I stället planerar vi att spela i Eda ridhus på Norra Mon när det inte är för kallt och  
      eventuellt på Hammarö en gång/månad i vinter beroende på Coronaläget. 

8.   Anders J. rapporterar från distriktsstyrelsens senaste möte 17 juni. Nytt möte blir 20  
      augusti. Kansliet är stängt 18/6-20/8.  

9.   Karin håller vår hemsida aktuell och lägger in allteftersom beslut fattas och aktiviteter  
       genomförs. Hon vill gärna att vi lämnar in förslag och att vi själva lägger in på vår  



       facebooksida och puffar på medlemmarna så att de läser på hemsidan. 
       Det är mycket strul med hemsidan rent tekniskt. 

10. SPF Seniorernas kongress del 1 genomfördes digitalt och beslut togs bl.a. på ny  
       förbundsstyrelse. Förslag på nya stadgar återremitterades till den nya förbundsstyrelsen.  
       Del 2 av kongressen planeras att genomföras till hösten då förhoppningsvis en fysisk  
       kongress går att genomföra. 

11. Nästa styrelsemöte blir torsdag onsdag 23 september kl.15 på Kyrkan Hus. Birgitta bokar  
      lokalen och Christina ordnar förtäring. 

12. Ordföranden tackar ledamöterna för väl genomförda insatser samt Anders Wikman för  
       värdskapet i hans trädgård och mötet avslutas. 

 

 

 

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 

 


